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Interpelacja nr 14300

Interpelacja w sprawie rozwoju superszybkiego Internetu 
mobilnego 5G

Szanowna Pani Minister!

Z dużym zainteresowaniem przyjąłem informacje o zaangażowaniu resortu, którym kieruje Pani 
Minister, w rozwój sieci piątej generacji, czyli sieci mobilnej dającej możliwość korzystania z 
internetu o bardzo dużej prędkości transmisji danych. Również uważam, że może być to 
ogromny impuls do rozwoju polskich przedsiębiorstw i rozwoju naszej gospodarki, ale także 
niezwykle ważne udogodnienie dla wszystkich Polaków.

 

W związku z powyższym chciałbym zapytać:

Na jakim etapie są prace dotyczące wdrożenia w Polsce sieci piątej generacji?

Jakie oczekiwania ma Pani Minister wobec Porozumienia na rzecz Strategii "5G dla 
Polski"?

Jakie podmioty wyraziły chęć współpracy w tym zakresie?


